
「新式外來人口統一證號(New UI No.)」變更事宜 

The Notice for the Change Relating to New UI No. for Foreign Nationals . 
 

親愛的客戶 您好： 

Dear Customer, 

一、內政部移民署自 2021 年 1 月 2 日起換發「新式外來人口統一證號」，相關資訊可參考內政

部移民署網站 

The Ministry of the Interior National Immigration Agency has replaced "New UI No." 

format for Foreign Nationals and the format has been implemented since 2 January 

2021.You can get more information from the website of the Ministry of the Interior 

National Immigration Agency. 

二、若您已申請「新式外來人口統一證號」，提醒您下列事項： 

If you have applied for your New UI No., we would like to remind you of the followings: 

(一) 您留存於本公司之統一證號變更方式說明如下： 

Way of changing the personal information in Cathay Life 

1. 請您本人攜帶換發之「新式中華民國居留證」正本，親臨本公司任一服務據點辦理變更統一

證號作業事宜。 

Please bring the original copy of your R.O.C.(Taiwan) Resident Certificate with New UI 

No. to one of our administration centers to change your UI Number, or 

2. 或請您備妥「新式中華民國居留證」正本並聯絡本公司服務人員，由本公司服務人員協助

您辦理變更統一證號作業事宜。 

Please prepare your original copy of R.O.C.(Taiwan) Resident Certificate with New UI 

No. and contact our agents, our agents will assist you in updating your UI Number. 

(二) 另建議您於本公司辦理變更「新式外來人口統一證號」後，亦同步向您已辦理保險費自動扣

繳及保險給付款項自動匯撥的金融機構，申請變更「新式外來人口統一證號」，以利該金融

機構即時更新您的前述資訊，並順利為您完成後續相關保險之入/扣款項事宜。 

In addition, after applying for updating New UI No. to Cathay Life, it is suggested that 

you should update relevant information to the banks that you agree to pay the 

premium or remit insurance payment, so that such entities can update your 

information and successfully complete the deduction/remittance according to 

relevant agreements. 

三、倘您尚有相關問題，請致電本公司客服專線，市話請撥打免付費專線：0800036599，手機

請改撥付費電話：02-21626201。 

If you have any questions, please contact our customer service center hotline. For local 

call, please call the toll-free number at 0800036599. For cell phone, please call the 

charged service number at 02-21626201. 

國泰人壽保險股份有限公司 敬啟 

Sincerely, 

Cathay Life Insurance Co., Ltd. 

 

 

https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/
https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/
https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/

